
                                                                                                                                          

Verslag 
Klankbordgroep Gouverneurspolder nr. 3 
Datum   : 6 december 2022 
Tijd        : 19.00 uur – 20.00 uur  
Plaats    : Kantoor Dekker IJzendoorn 
  
1.        Opening  
a.        Mededelingen 
De klankbordgroep Gouverneurspolder heeft lange tijd niet plaatsgevonden omdat de focus lag op 
Willemspolder fase 1 en er geen relevante ontwikkelingen in de Gouverneurspolder waren.  
In 2016 is de groep opgestart en hebben twee bijeenkomsten plaatsgehad op 29 februari en 12 juli. 
In deze bijeenkomsten is de landschapsvisie voor de Gouverneurspolder besproken.  
Op 11 maart 2020 hebben we een KBG willen plannen maar deze is niet door gegaan vanwege 
Corona. In 2021 hebben we de KBG via mail geïnformeerd over het MER voor Willemspolder fase 1 
en visie Midden-Waal. Vandaag vindt sinds lange tijd weer een bijeenkomst plaats om bij te praten 
over de Gouverneurspolder. Helaas zijn er veel afmeldingen wegens ziekte en andere verplichtingen.  
  

 Leden:          Contactgegevens:  Aanwezig Opmerking 

Alex de Meijer  a.de.meijer@gnmf.nl - Afwezig (Agenda-lid)  

Annemarie van 't Oor anenzo@kpnmail.nl - Afwezig wegens ziekte 

Kees de Goede kees.en.nel@planet.nl  - Afwezig zonder kennisgeving 

E.J. Zuidhoorn ezuidhoorn@hotmail.com - Mailadres is niet meer actueel 

Gemma Spies gemmaspies@hotmail.com - Afwezig i.v.m. werk 

Gerrit van Kranen gerritvankranen@lijbrandt.nl  - Afwezig zonder kennisgeving 

Henk in 't Hout hinthout@intocon.nl  +  Aanwezig 

Marc van Wamel 
Henk van den Berg 

hsv@de-sportvisser.nl + 
+ 

 Aanwezig 
Aanwezig  

J.C. Timmer jctimmer@hetnet.nl  - Afwezig zonder kennisgeving 

Jan-Willem van Rooijen jwvanrooijen@live.nl - Afwezig wegens familie omstandigheden 

Johan Hasken j.hasken@upcmail.nl  - Afwezig zonder kennisgeving 

Karel Kalkman k.kalkman@live.nl  +  Aanwezig 

Maarten Scholten mlscholten@gmail.com - Afwezig wegens andere verplichtingen 

Peter van Rumpt peterottovanrumpt@hetnet.nl - Afwezig wegens ziekte 

Sjef Athmer sjef@rock-n-roots.nl  - Afwezig zonder kennisgeving 

W. Koedam w.koedam@kpnplanet.nl  - Afwezig zonder kennisgeving 

Wim Droesen wim.droesen@viforis.nl - Afwezig wegens ziekte 

Angela Hinz a.hinz@burowaalbrug.nl - Afwezig in overleg met Dekker 

Reggy Schutte reggy@goodconnection.nl - Afwezig in overleg met Dekker 

Anne Beune a.beune@dekkergroep.nl +  Aanwezig 

Toon van Mierlo t.vanmierlo@dekkergroep.nl +  Aanwezig 



                                                                                                                                          
 b.        Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld  
  
2.        Verslag vorige vergadering 
Er is geen verslag om te behandelen.  
  
3.        Voortgang projecten Midden-Waal 
a.        Willemspolder fase 1 
De definitieve besluiten van de verschillende vergunningen voor de Willemspolder hebben t/m 30 
november ter inzage gelegen. Via de Raad van State is er vernomen dat er één beroepsschrift incl.  
voorlopige voorziening is ingediend. De inhoud hiervan is nog onbekend. Alle informatie omtrent de 
werkzaamheden Willemspolder zullen via de BouwApp worden gecommuniceerd (te downloaden in 
de app store of de google play store). De deelnemers kunnen de app downloaden en de ontwikkeling 
volgen. Tevens is er een nieuwsbrief voor de ontwikkelingen in de Willemspolder> indien de 
deelnemers deze wensen te ontvangen kan men dat aangeven bij Toon van Mierlo.   
  
b.        Levering gronden Wienerberger 
Dekker heeft de percelen van Wienerberger gekocht in de Gouverneurspolder. Deze percelen 
worden per 31-12-22 geleverd aan Dekker. Dekker heeft daarmee een groot deel van de benodigde 
percelen voor de herontwikkeling van de Gouverneurspolder beschikbaar.  
  
c.        IRM Pilot Midden-Waal 
Dekker heeft een proactieve houding om aangehaakt te blijven bij beleidsontwikkelingen en 
rijksopgaven. De ontwikkelingen in de uiterwaarden van gemeente Neder-Betuwe (Willemspolder, 
Gouverneurspolder en de Hienschewaard) zijn onderdeel van een pilot van Integraal Rivier 
Management (IRM), zie: https://www.bouwplaatsirm.nl/midden-waal.  Het IRM-programma heeft 
twee hoofdonderwerpen: bodemligging en afvoercapaciteit. Ook het Programma Aanpak Grote 
Wateren is bij IRM aangehaakt, zie: Home | PAGW. In de pilot onderzoeken wij met verschillende 
overheden hoe de plannen van het bedrijfsleven in de Midden-Waal kunnen bijdragen aan deze 
overheidsdoelen.  
 
4.        Gebruik Gouverneurspolder 
a.        Terugkoppeling pachtersoverleg 
In oktober heeft Dekker de pachters in de Gouverneurspolder, een vertegenwoordiger van het 
Waterschap en de wijkagent uitgenodigd voor een pachterslunch. Tijdens het overleg is de gang van 
zaken in de polder is besproken en zijn er afspraken gemaakt over maatregelen tegen ongewenst 
gebruik van de polder. De besproken onderwerpen worden gedeeld met de klankbordgroep.  
  

i. Herstel zomerkade 
De zomerkade is geregeld gebruikt als aanrijroute naar een agrarisch perceel. Dit gaat niet ten goede 
van de kwaliteit van de zomerkade. Tijdens de pachterslunch is afgesproken dat Dekker, het 
waterschap en de pachters samen de zomerkade zullen opknappen. Dekker en het waterschap zullen 
voor de klei zorgen en de pachters voor de transport van de klei. Na herstel van de kade wordt deze 
niet meer als landbouwweg gebruikt.  
 

ii. Toegang en bebording 
Om ongewenst gemotoriseerd verkeer in de polder tegen te gaan worden er in het voorjaar hekken, 
betonblokken en borden geplaatst. Dit wordt in samenspraak gedaan met de wijkagent en de 
pachters. De grondgebruikers krijgen een sleutel van het hek. Wandelaars kunnen gewoon gebruik 
blijven maken van de route door de polder. De borden zorgen er ook voor dat politie en boa’s beter 

https://www.bouwplaatsirm.nl/midden-waal
https://www.pagw.nl/


                                                                                                                                          
in het gebied kunnen handhaven. De leden van klankbordgroep geven aan dat zij blij zijn met de 
borden en hekken. Zij vragen zich alleen af hoeveel effect het zal hebben. Daarbij wordt aangegeven 
dat dit alles is wat Dekker kan doen en tijd zal het leren.  
 
b.        Recreatief gebruik / Opening Uchtapad 
Het Uchtapad is enige tijd geleden geopend. Tot nu wordt daar weinig overlast door ondervonden. 
Wel zijn er wat herstelwerkzaamheden geweest aan de routeaanduiding (paaltjes, stickers e.d.).  
Henk van den Berg geeft aan dat er elke zaterdag ongeveer 20 man gebruik maakt van het 
klompenpad. Karel Kalkman, lid van de werkgroep klompenpad Uchtapad, merkt op dat hij de 
samenwerking met Dekker als prettig heeft ervaren vanuit zijn rol als lid van de werkgroep.  
 
c.        Overige maatregelen? (gewenst gebruik bevorderen / ongewenst gebruik tegengaan) 
Uit de klankbordgroep komt de vraag of de woning die in de Gouverneurspolder staat en die is 
afgebrand weer opgebouwd wordt. Toon van Mierlo vertelt dat Dekker momenteel geen nieuwbouw 
plannen heeft. Het pand is zo gesloopt dat de bouwcontouren nog duidelijk te zien zijn, maar dat het 
pand niet ongewenst gebruikt kan worden.  
  
5.        Rondvraag en sluiting  
Vraag Visvereniging: stel de voorlopig voorziening vertraagt de Willemspolder, hoe snel kan Dekker 
switchen naar de Gouverneurspolder?  
Antwoord Toon van Mierlo: Het participatie- en planontwerpproces moet worden doorlopen en 
daarna het m.e.r.-proces en de vergunningenprocedures. Daar is minstens 2 jaar voor nodig.   
Vraag Karel Kalkman: Wordt in het plan voor de Gouverneurspolder de zomerkade verplaatst?   
Antwoord Toon van Mierlo: jazeker, om de agrarische percelen te beschermen die niet omgevormd 
worden tot natuur.  
Vraag Henk in ’t Hout: hoe zit het met stikstof, tijdens de ontwikkeling van de Gouverneurspolder? 
Hoe werkt dat, qua compensatie?. 
A – Toon van Mierlo: tijdens de ontwikkeling zal er intern in het plangebied gesaldeerd moeten 
worden door het gebruik van bepaalde machines, denk aan graafmachines. Er is geen saldering nodig 
voor onze elektrische klasseer- en zuiginstallatie, die stoten geen stikstof uit. Na realisatie, wanneer 
agrarische grond omgezet is natuur, zal de totale stikstof uitstoot in de polder afnemen. Dat is een 
plus!  
Q – Karel Kalkman: houden jullie de ontwikkeling omtrent het verplaatsen van de scheepswerf bij 
Druten van Excluton in de gaten?  
A – Toon van Mierlo: Nee, dank u wel voor het attenderen. Deze ontwikkeling stond was niet bij ons 
bekend. We zullen ons er in verdiepen.  
 
Toon van Mierlo geeft aan dat we naar verwachting de komende 10 jaar in Willemspolder fase 1 
bezig zijn. Zodra het project van start is en goed loopt starten we de uitwerking van een volgende 
fase op. Dat kan de Gouverneurspolder zijn of het overige deel van de Willemspolder, die keuze moet 
nog worden gemaakt. Het is goed om volgend jaar weer een bijeenkomst te plannen om bij te praten 
over de stand van zaken. Als we dat na de zomer doen kunnen we ook de effectiviteit van de hekken 
en borden evalueren.  

 


